

愛恩台福基督教會基督徒教育申請補助辦法

- 一、 依據：依據基督徒教育成立宗旨辦理(參基督徒教育手冊第 1 頁)
為要成全聖徒，各盡其職，建立基督的身體，直等到我們眾人在真道上同歸於一，認識神的兒子，得以長大成人，滿有基督長成的身量（以弗所書 4:12-13）
- 二、 目的：栽培師資，提昇全教會屬靈追求品質，鼓勵教師/同工進修
- 三、 資格：
 1. 本會積極會員或神學生、團契輔導
 2. 對基督徒教育有熱情與負擔者
 3. 有教導恩賜並願意參與更多教導服事者
- 四、 程序：
 1. 一封申請人所屬聚會的牧師或長老推薦信
 2. 申請人(於上課或會議開始至少三週前)提出書面說明(告知參加的內容與學習目的)
 3. 教育牧師或教育長老面談核准通過
 4. 獲本會經費補助者於上課或會議結束後一個月內繳交以下資料後，本會再行撥款：
 - a. 上課或會議資料：成績單，會議手冊封面影本或列有通過補助者姓名之內頁影本。
 - b. 心得報告（英文 1-2 page, 中文 500-1000 字）。
- 五、 補助範圍
 1. 進修神學院延伸課程
一人一年 \$300 Cap
總預算\$3000 Cap
 2. 參加專門訓練課程：如 CMTA/GLASS
總預算\$1000 Cap
 3. 參加其他相關訓練者：如 ABC
總預算\$300 Cap

Evangelical Formosan Church of Irvine (EFCI) Christian Education Sponsorship Program

1. **Basis:** In accordance with Christian Education Mission Statement. Reference EFCI Christian Education Handbook page 1. To prepare God's people for works of service, so that the body of Christ may be built up until we all reach unity in the faith and in the knowledge of the Son of God and become mature, attaining to the whole measure of the fullness of Christ. (Ephesians 4:12-13)
2. **Purpose:** To cultivate Christian education teachers, promote the pursuit of spiritual qualities and growth of the church body, and encourage teacher and coworker training.
3. **Qualification:**
 - a. Active members of EFCI, seminary students or small group counselors
 - b. Anyone with enthusiasm and burden for Christian education ministry
 - c. Anyone with a gift of teaching and willing to serve in the area of Christian education ministry
4. **Procedure:**
 - a. A letter of recommendation from the pastor or elder of the home church of the applicant
 - b. A letter from the applicant explaining the content of the class and the personal goals of attending the training at least three weeks prior to class or conference commencement
 - c. Interview with EFCI Education pastor or elder for application approval
 - d. After successfully obtaining sponsorship approval, submit the following items within one month of class or conference conclusion to receive funding:
 - i. Class or conference information: transcripts, a photocopy of the front page of conference handbook or a photocopy of an inside page with the applicant's name
 - ii. Report of approximately 500 words in length
5. **Scope of Sponsorship:**
 - a. Extension classes in a Seminary - \$300 per person per year (EFCI total budget \$3000 per year)
 - b. Specialized training classes (e.g. CTMA/GLASS) (EFCI total budget \$1000 per year)
 - c. Other Christian education related training (e.g. ABC) (EFCI total budget \$300 per year)